

## Referat fra bestyrelsesmøde i Bibliotekets Venner d. 11/9-2023

kl. 19 afholdt på biblioteket.

Tilstede: AnneMette O., Thea, Lisbeth, Birgitte og Annemette A.

### Dagens emne: Craftaften

Pt 20 tilmeldte til foredraget med Eva Holm.

Ingen sidste tilmeldingsdato

Der er lagt opslag klar i MidFyns posten. Vi håber det giver lidt flere deltagere.

Rikke fra husmandsstedet skriver at hun er i huset fra 17.30/40.

Anne-Mette har brug for at vide, hvordan honoraret skal betales. Lisbeth tjekker op på det og giver Anne- Mette besked.

Bage: Susanne, Anne-mette, Annemette, Birgitte. Når vi kender deltagerantallet, aftaler vi hvem og hvor meget der skal bages.

Alle undtagen Thea deltager. Vi betaler ikke selv.

Thea laver flere opslag på facebook.

Vi beslutter at betale de 100 kr. det koster for at det kommer længere ud på facebook. Der skal reelt bare to deltagere mere med for at det giver mening.

Thea hjælper gerne Katrine med at lave opslaget.

Gerne med en følgetekst. Lisbeth laver en lille følgetekst i det nye opslag.

Vi deler efterfølgende fra vores egne konti. Opslaget/plakaten med følgetekst.

Lisbeth laver nyt medlemsbrev med reminder om foredraget.

Der hænger plakater på Brød, Røde Kors, V-design, Spar, Rema, Husmandsstedet. Vi hænger op flere steder.

Garnfarveriet (Birgittes veninde) laver en lille udstilling som Birgitte kan tage med og stille op på aftenen. Annemette tager lidt blomster med til udstillingen også.

Lisbeth har kontakt til en kollega (Lilian) der gerne vil komme med lidt strik – til inspiration, måske lidt salg.

Navneskilt – Lisbeth sender billede og format til Annemette – forsøger sig med at lave skilt til AK og Thea. Lisbeth følger op på projekter.

Vi mødes alle kl. 18.

Annemette tjekker op på om biblioteket laver bogpakke til udstilling til foredraget.

Annemette byder velkommen, reklame for Biblovenner. Gerne flere medlemmer.

## Forslag til kommende arrangementer:

Thea har forslag om litterær vandring – Simon Lund Pedersen. Fra Middelfart bibliotek 19. Sep. Kl. 17-18. Vi skal have et forslag fra Simon som er tilpasset vores område. Thea forhører sig om pris.

Et muligt arrangement til foråret.

Thea og Mads – evt et fælles projekt med kirken. Gammel filmmusik, sang, fortælling, fællessang. Thea forhører sig hos Ole og Mads om det er en mulighed at lave et fælles arrangement.

### Evt.:

Lisbeth orienterer omkring hørings svar. Afventer.

Mai regner helt klart med at Årslyd bliver næste år også. Vi hører nærmere når de kender dato.

Det er både åbningstid samt aktivitetspuljen der skæres i. Hvorfor er der så få arrangementer på vores bibliotek? Hvorfor kommer der så få til arrangementerne? Er lokalerne her på biblioteket i virkeligheden ikke til det?

Det vigtigste er at vi beholder vores bibliotek. Arrangementerne kan afholdes i Ringe, bare vi har vores bibliotek.

Politikerne siger, at det ikke handler om at udsulte stedet. Vi krydser fingre.

Arbejdsmiljømæssigt har det tidligere været problematisk at være her. Det er ikke længere så meget på tale.

*Næste møde - 10.okt kl. 19 hos Susanne. Bakkegårdsvej 37, nr. lyndelse*